
2010Z03076
Vragen van het lid Sap (GroenLinks)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de sluiting van
operatiekamers van Atrium MC te
Heerlen. (Ingezonden 16 februari
2010)

1
Bent u bekend met de sluiting van de
operatiekamers (OK’s) van Atrium
Medisch Centrum in Heerlen en
Brunssum?1

2
Bent u op de hoogte van de
bevindingen van de Inspectie voor de
Gezondheidszorg (IGZ) met
betrekking tot het onaangekondigde
bezoek aan het
operatiekamercomplex van Atrium
MC te Heerlen? Deelt u de mening dat
deze bevindingen zorgelijk zijn?

3
Deelt u de mening van Atrium MC dat
patiënten op de bestaande OK’s nog
geen risico hebben gelopen?2 Zo nee,
welke risico’s hebben patiënten
gelopen door de gebreken die door
de IGZ geconstateerd zijn, en in welke
periode hebben deze risico’s dan
plaatsgevonden?

4
Deelt u de stelling van Atrium MC dat
door de kredietcrisis en de gewijzigde
financieringssystemen deze
zorgverlener al circa 1,5 jaar lang niet
de financiering rond krijgt voor een
nieuw Behandelgebouw? Zo ja, welke
maatregelen bent u bereid te nemen

om deze situatie zo spoedig mogelijk
op te lossen? Zo nee, waarom niet?

5
Op welke gedane beloften in verband
met het vlottrekken van de bouw
spreekt Atrium MC u in het
persbericht aan? Bent u deze beloften
reeds nagekomen? Zo nee, wanneer
en hoe gaat u deze beloften
nakomen?

6
Is het waar dat er op 17 februari a.s.
een spoedoverleg plaatsvindt tussen
u en Atrium MC? Zo ja, kunt u de
Kamer na afloop informeren over de
inhoud van dit gesprek, de conclusies
en gemaakte afspraken?

7
Deelt u de mening dat een
volwaardige en kwalitatief
hoogstaande ziekenhuiszorg
gewaarborgd moet zijn voor de regio
Parkstad Limburg, de meest
verstedelijkte regio van Nederland op
de Randstad na met ruim 250.000
inwoners? Zo ja, welke acties bent u
bereid daarvoor te ondernemen? Zo
nee, waarom niet?

8
Kunt u een overzicht geven van alle
ziekenhuislocaties waar zich vanwege
verouderde huisvesting risico’s
voordoen voor de kwaliteit van de
zorg? Bij welke van deze locaties
loopt de realisatie van nieuwbouw
vertraging op vanwege problemen
met het verkrijgen van de benodigde
financiering? Welke acties gaat u

ondernemen om deze problemen op
te lossen?

1 IGZ, 12 februari 2010: «IGZ:
Luchtbehandeling en gedrag in OK’s Atrium
MC onvoldoende»
http://www.igz.nl/actueel/nieuwsberichten/
10-02-11_sluiting_ok_atrium
2 Persbericht Atrium Medisch Centrum,
«Atrium MC ziet zich genoodzaakt tijdelijk
OK-complex te bouwen»
http://www.atriummc.nl/b-style-color-
red-NIEUWS.18330.0.html
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